
در مورد مساجد و حرم ائمه«علیهمالسلام» که مظهر شکوه دین میباشند؛ تأکید بر بلندی و

هیبتداشتنِ آنها دارد.
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متن پرسش

سلام علیکم: وقتتون بخیر. شخصی گفته کاخ ساختن هم اینقدرا که می گویند بد نیست. خود خدا

کاخ ساختن را به سلیمان یاد داد. تجملات و نماکاری خیلیم بد نیست. کلی آدم از قبل همین روزی

میخورند؟ چه جوابی به چنین شخصی بدهیم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: آری! همان دینی که میفرماید نباید سقف خانهها از سه ذرع بیشتر باشد،

در مورد مساجد و حرم ائمه «علیهمالسلام» که مظهر شکوه دین میباشند؛ تأکید بر بلندی و

هیبتداشتنِ آنها دارد. موفق باشید


